
nebo na svijetu) "pala" i pjesma, jedino 
je u dugim raspravama ostalo 
nerješeno pitanje granica Moslavine 
i Slavonije, te koje je vino bolje, 
orahovačko ili moslavačko ... 

Obavili smo statiku, terestriku, 
ostala je još kinematika, partenca je 
bila blizu.Nije nam se išlo ća 
(Profesore, nije nam se išlo!). Nakon 
što je obavljena i kinematika, obradili 
smo dio podataka još na Hvaru, obišli 
teleskope i Hvar spakirali smo se i 
oprostili sa gosp. Nikšom Novakom 

na terenu i do dugo u noć. 

našim domaćinom koji je bio ljubazan 
i trpio nas je bez pogovora tih dana. 
Ukrcali smo se na trajekt, u Splitu 
privezali antenu, uključili prijamnik i 
krenuli za Zagreb. 

Bilo nam je dobro (super), voljeli 
bi ponovo, ali kao što je to obično u 
životu ne moš'imat i ovce i novce. 

Trebalo bi sad nešto reći za kraj 
kako bi zaključili ovu priču. 

Nakon dugo godina na našem 
Fakultetu su se ponovo počela 
provoditi terenska nastava (pod time 
ne mislim vježbe na Jelenovcu i sl.) 
što može biti samo za svaku pohvalu 
jer akumulirano znanje dobija svoj 
pravi oblik tek primjenom na 
rješavanje konkretnih zadataka na 
terenu. Nama je bilo super i smatramo 
da smo naučili nešto više, te se uz to 
dobro proveli. Nadamo se da će se 
studentske prakse nastaviti i kroz 
sljedeće generacije, te da neće sve 
ostati na jednom "dobrom pokušaju". 

Iskoristio bih još ovih par redaka da 
se zahvalim u ime svojih kolega sa 
smjera i svoje, Državnom 
hidrografskom institutu i ekipi sa 
"Hidre", na ukazanom gostoprimstvu, 
gosp. Prošperu Cariću, upravitelju 
hvarskog katastra, te gosp. Nikši 
Novaku, koji nam je bio domaćin na 
opservatoriju. Naravno da ne smijetn 
izostaviti ni prof. T. Bašića, prof. Z. 
Bačića i asistenta D.Markovinovića 
bez kojih ova praksa ne bi ugledala 
svjetlo dana. • 
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su u zadnji čas morali odustati zbog 
HTV-ovih kamera (neobičan razlog 
- op.a.). No i bez predgrupe pred 
zagrebačkom publikom održao je 
svoje obećanje i doista "odšpilao" 
preko tri sata koncerta za dušu. 
Pored dobro poznatih evergreenova 
"SAMBAPATI"i "BLACKMAGIC 
WOMAN" odsvirane su i ostale 
stare stvari; Marlyjeve klasike 
"Exodus" i "Get up", a i neke nove 
Santanine stvari koje će se uskoro 
pojaviti i na nosačima zvuka u 
Hrvatskoj. Stage je bio jednostavan 
ali jedinstven jer se u pozadini, na 
samom početku koncerta, 
razmaknula crna zavjesa i pojavila 
slika velikog "Salvadora" u hippy 
izdanju. Masa je vrištala. Svaki 
član benda je imao i svoj solo 
nastup iz kojeg se dalo zaključiti da 
su svemirski "profići". 
Gromoglasni pljesak odzvanjao 
je velikom dvoranom Doma 
sportova pozivajući Santanu na 
bis, na koji se on, kao svaki veliki 
čovjek i glazbenik odazvao. 
Pred kraj koncerta Santana je rekao 
nekoliko riječi publici,u 
stilu:"Bližimo se kraju drugog 
milenija. Nove generacije dolaze 
iza nas. Ostavimo im svijet kakav 
smo mi željeli. Poslat ću vam 
"good vibrations" iz mojeg srca u 

Poslije kocerta publika je 
počela izlaziti iz dvorane lagano 
plešući u ritmu Santaninih melodija 
koje su im odzvanjale u ušesima 
(op.a.). Ugođaj su pokvarili pljusak 
i neorganiziranost ZET -ovih 
"trajvana", ali što im možemo 
(ionako se danju švercamo ). Sve u 
svemu jao onima koji su propustili. 

Per aspera ad astra (preko 
Kvatrića do Trga): 

1966 - osnovan Santana Blues Band 
1969- legendarni nastup na 

Woodstocku (Vuctočkom polju) 
- izdan prvi album "Santana" 

1970 - izdao "Abraxas", koji je 
proglašen za najbolji rock album 

- "Black magic woman" 
dobila nagradu Hit disc 
award od CBS/Sony 

1975 - nagrađen kao Latin-Rock 
band godine 

1985 - Live Aid koncert 
1989- Carlos Santana dobio 

Grammy za Best Rock 
Instumental Performance za i 
izvedbu Blues for Salvador. 
- nagrada muzičara godine 

Santana je ušao u "Rock Hall of 
Fame" kao jedan od najvećih 
glazbenika. 
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